

1. This week's prayer focus is that we may have a Mary-attitude and a servant heart in submitting to what the Lord has said, even if unpleasant.
本週禱告焦點：禱告讓我們即使可能很不愉快，也要有瑪麗亞的態度和仆人的心順服主的話。
2. There will be a prayer altar held at RCCC-W on Saturday, February 26th at 10 AM. Please join us for a time of sharing and praying.
2 月 26 日禮拜六上午 10:00 在西區有禱告祭壇。請大家一起來分享，並同心禱告。
3. There will be an Ambassadors for Christ training titled "Let the Little Children Come to Me" on February 26th from 1-3 PM, conducted in English with Mandarin translation. All are welcome and children's teachers are encouraged to attend the Zoom meeting. Contact Sally Ip, Tracy Tang, or Vicky So for more details.
2 月 26 日下午 1:00-3:00 將通過 Zoom 舉辦題為“讓小孩子到我這裏來”的基督使者協會培訓。以英語進行，配有國語翻譯。歡迎所有人參加。鼓勵兒童主日學老師參加。詳情請聯系譚雪清、張翠怡或蘇桂珍。
4. Pray for Pastor Young as he preaches at Emmanuel Community Church in Elmira, NY this morning.
為崔牧師禱告，他今天上午在紐約州埃爾邁拉的以馬內利社區教會講道。
5. The Month of March will be Missions Month for the English Congregation. We will have global and local missionaries that we support come speak on Sunday & share during Sunday school their vision, work, and prayers.
三月將是英語會眾的宣教月。將有我們支持的全球和當地的宣教士在主日講道，並在主日學分享他們的異象、工作和禱告。
6. All 2021 Offering letters have been sent out either through email or hard copy. If you have not received one or have any questions, please contact Sally Ip.
所有 2021 年的奉獻金報告單已經通過電子郵件或信件寄出。如果你沒有收到或有疑問，請聯系譚雪清姐妹。

7. Sermon speakers:

	Feb 27
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Yaonan Qian

崇拜講員

	二月二十七日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	錢姚南弟兄